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O týhle 4kolce toho tady moc není a přitom z "doslechu" slyším samou chválu. Zajímají mě vaše
zkušenosti s tímhle taiwanským dvouválcem.
hejda11 08.10.2017 19:32:24

1Pegas a není to od tebe jen naka provokace?! ;-). Zrovna dneska na vyjížďce na to
padla řeč. Už je to nakej patek co na to v guadu byl test,ale jako by se slehla zem. Já
osobně mám 720 a v rámci možností spokojenost.Tyhle stroje limituje cena ND a
servis. O proti JM to je rozdíl. Můj názor. :-P
Philipezk 08.10.2017 20:21:26

Kamos ji ma, ale nechodi sem. Ani nevim, ze by se mu neco pokazilo, byli jsme spolu
jezdit parkrat a co vim, byl spokojenej. Zkusim zjistit nejaky poznatky.
1Pegas 09.10.2017 08:28:14

hejda11> Proč provokace? Fakt na o tom slyším jenom pozitiva, ale nikde nedohledáš
žádný info (teda mimo webu JM kde je to samozřejmě to nejlepší na trhu :-) ), tady na
webu se nebáli k SMC 850 přihlásit jenom 2 majitelé, ale žádný zprávy o
plusech-mínusech.
Jindřiška 10.10.2017 09:46:26

asi proto, ze kdyz napises zapory prijdes o zaruku tak k tomu nemaji co dalsiho rict
:lol: :lol: :lol: :lol:
olmik 07.03.2019 18:04:00

Má někdo nějaké zkušenosti se strojem? Třeba srovnání s gladem 850 nebo 1000?
Nikde se nadají najít žádné recenze.
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